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Hallgatói Fórum 
Jegyzőkönyv 

Megjelentek 

Adler John David, Bakondi Gábor, Bognár Dávid Tamás, Borbás Luca, Gyenese Mátyás, Halasi Péter 

András, Held Noémi, Jekkel Patrik Balázs, Kálmán Zalán Zoltán, Kecskés Boldizsár, Mester Gyöngyvér, 

Mészáros Péter, Nagy Levente, Rajczi Barnabás, Rajtik Dóra Vivien, Ságody Réka, Seregélyes Viktória, 

Smuk Ferenc, Sulc Dominika, Supp György, Szekeres Márton, Szkálosi Attila, Tóth Gergő. Günter Dalma 

Mária, Huszár Csaba Benedek. Balhási Zalán, Takács Dalma, Gitta Márton. 

Kimentést kért 
Gyenese Mátyás, Nagy Levente (kimentését kérte, de részt vett a fórumon), Smuk András, Szécsi 

Elizabet, Tóth Bence 

Jegyzőkönyv 
Günter Dalma, a Fórum levezető elnöke megnyitja a Fórumot. Üdvözli a megjelenteket. Tájékoztatja a 

jelenlévőket, hogy felvétel készül, és aki ehhez nem járul hozzá, az hagyja el a Fórumot. Mivel nem 

jelent meg a Kar hallgatóinak 5%-a, így a Fórum nem határozatképes. Mindezek mellett a Fórum 

megtartásra kerül mivel nem szükséges határozatképesnek lenni egyik napirendi pont kapcsán sem. 

Günter Dalma ismertette a Fórum napirendjét: 

● A VIK HK által felkért, a Fórum levezető elnökének és jegyzőkönyvvezetőjének elfogadása, 

● A VIK HK éves beszámolójának megtartása, 

● A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek és a Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló jelöltek 

bemutatkozása és programjának ismertetése, 

● A VIK HÖK SzMSz-ben történt változások bemutatása, 

● Egyebek. 

A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének és jegyzőkönyvvezetőjének 

elfogadása 
A Hallgatói Képviselet előzetesen HK döntés megerősítésével felkérte Günter Dalma Máriát levezető elnöknek, 

illetve Huszár Csaba Benedeket jegyzőkönyvvezetőnek. Minden jelenlévő egyetértett a levezető elnök és 

jegyzőkönyvvezető személyével. 

A VIK HK éves beszámolójának megtartása 

 
Günter Dalma: Felkérem Held Noémit, a VIK HK elnökét a VIK HK éves beszámolójának a megtartására. 

 

Held Noémi (19:05-19:19) 

Az elnöki terület éves beszámolójával fogom kezdeni, ez egy átfogó ismertetés lenne; majd végig mennék 

egyesével a munkacsoportjainkon és területeinken, hogy bemutassam, milyen sikereket értünk el az elmúlt egy 

évben. A teljeskörű jelenléti oktatásra való visszatérés a koronavírus járvány előtti idők lehetőségeit hozta 

magával, mind a HK általános működése, mind a rendezvények szervezése, mind pedig az oktatási körülmények 

szempontjából. Ezzel együtt a járványügyi helyzet hatásai továbbra is érződnek valamilyen szinten, ez leginkább 

az eseményeink és az utánpótlás tekintetében figyelhető meg. Az elmúlt időszakban posztváltozások is 

jellemzőek voltak a korábbi évekhez hasonlóan a Hallgatói Képviseleten belül, hat személy mondott le 
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mandátumáról, és ennek megfelelően történtek a további posztváltozások. Az elmúlt évben 3 KHB választást 

tartottunk, melyek folyamán nem történt teljes csapat cserélődés. A HK-sok személyiségeinek változását 

próbáltunk teszteken keresztül monitorozni, tevékenységeiket rendszeres visszacsatolásokkal próbáltuk segíteni. 

A tavaszi félévben a tisztújítást követően megtartottuk az első HK táborunkat, ennek alapvetően az elsődleges 

célja az új csapat összekovácsolása, illetve a tréningeken keresztül a fejlesztése volt. A nyári táborunk egy 

szabadabb hangvételű tábor volt, ennek következtében a lellei táborhelyen használtunk ki az általa biztosított 

lehetőségeket, illetve az alumni tagjainknak megismerését is szorgalmaztuk. Az őszi félévben rendezett táborunk 

ismét tréningeken és fejlesztő blokkokon keresztül nyújtott kikapcsolódási lehetőséget a HK tagjainak számára. 

Ezen felül mindhárom táborunk folyamán a tanácsadóink aktív munkájának köszönhetően az élmények 

teljeskörűsége is biztosítottá vált. Az előző ciklusban megkezdtük SZMSZ-ünk reformját, azonban ez sajnos nem 

tudott végbe menni akkor, így ezeket szorgalmaztuk jelen időszakban is. A szabályzatmódosítás a HSZI (ÉSZI), a 

Jogi Igazgatóság, a Kari Tanács, illetve az EHK által is jóváhagyásra került, így ennek megfelelően került napirendi 

pontként is felterjesztésre a mai fórumon, és a Kari Hallgatói Szavazáson múlik annak érvénybelépése. 

Tanácskozási jogú tagság által nyújtott lehetőségeinket ismételten kihasználtuk, további két új tanácskozási jogú 

tagot választottunk. Minezen felül kialakítottuk munkacsoporti tagrendszerünekt is, így két, a HK-t aktívan segítő 

hallgatót kérhettünk fel erre a bizonyos MCS-tag pozícióra. Mandátumosaink, tanácskozási jogú tagjaink és 

munkacsoporti tagjaink egyaránt részt vettek a HK ZH megírásán, melyre előzetesen készültünk, alapvetően két 

turnusban, számos alkalommal próbáluk meg a lehető legtöbbet kihozni a HK ZH felkészülésben.  

A továbbiakban szeretném ismertetni a munkacsoportjaink éves tevékenységét.  

A Juttatási Bizottsággal kezdeném. A tavaszi félévben elvégeztük a tanulmányi ösztöndíjosztás korrekcióját, közel 

1500 hallgató részesült ennek megfelelően ösztöndíjban, átlagosan 25.000 Forint összegben. A Rendszeres 

Szociális Ösztöndíj elkészítése során több alkalommal tartottunk felkészítő tréningeket, továbbá véleményeztük 

a TJSZ ide vonatkozó részeit is. Ezenfelül a pályázási időszakban 431 pályázó által kitöltött pályázati űrlapot 

bíráltunk el, mindössze 1200 alkalommal. A hallgatók, több mint felének sikerült eredményesen befejeznie a 

pályázatot, és minden közel 700 levélfolyamon keresztüli megkeresést jelentett. Az időszakot 9 bírálóval remekül 

teljesítettük. Ezt követően az őszi félévben kiosztottuk az arra vonatkozó tanulmányi ösztöndíjat is, több, mint 

1350 hallgató részesült ösztöndíjban, átlagosan 26 000 Forint értékben. Elvégeztük ennek megfelelően a 

korrekciót is, így minden jogosult hallgató megkaphatta az őt megillető összeget. A Rendszeres Szociális Ösztöndíj 

előkészítése is megkezdődött a most őszi félév folyamán, ennek megfelelően folytattuk a további felkészüléseket, 

és frissítettük az anyagainkat. A most tavaszi félév elején a Rendszeres Szociális Ösztöndíj pályázási időszak 

folyamán 263 pályázó adta le jelentkezését, mindössze 640 alkalommal. A hallgatók több, mint kétharmadának 

sikerült eredményesen befejeznie a pályázatot. Ezt az időszakot is 9 bírálóval kiemelkedően teljesítettük. A 

tanulmányi ösztöndíjosztás elveit elfogadtuk a következő félévre vonatkozóan, illetve kiosztottuk a tanulmányi 

ösztöndíjat is, 1400 hallgató részesült ennek megfelelően ösztöndíjban, átlagosan 25.000 Forint értékű 

összegben.   

A Pályázati Munkacsoport éves beszámolójával folytatnám. A tavaszi félévben a pályázatok rendben lezajlottak, 

és a digitális segédanyag pályázatunk volt az az ösztöndíj az utazási és konferencia ösztöndíjjal együtt, amelyben 

nem osztottunk ki ösztöndíjat. Azonban a Kari BME Ösztöndíjunk folyamán 69 pályázó kaphatott sikeresen 

ösztöndíjat. Konzultáció ösztöndíj esetén 31 pályázóról beszélünk. Közéleti ösztöndíjunkra is történtek 

pályázások, a sportösztöndíj esetén 40 pályázó, és Villanykari Közösségi Ösztöndíj esetén 145 hallgató kapott 

ösztöndíjat, összesen 20 millió Forint értékben. A két félév közötti a kiírásaink felülvizsgálatával foglalkozott a 

Pályázati Munkacsoport, és ennek követeztében a Műegyetemi Egységes Pályázati Rendszerre is áttértünk, a 

most őszi félévet már a MŰEPER rendszeren keresztül folytattuk le. A hallgatók az oktatásért ösztöndíjra történő 

pályázás folyamán 3 pályázónk volt, a Kari BME Ösztöndíj esetén 32 pályázóról beszélhetünk. A közéleti ösztöndíj 

esetén szintén volt néhány hallgatónk. Az utazási és konferencia ösztöndíj esetén 3 pályázatról beszélhetünk, és 

a Villanykari Közösségi Ösztöndíj esetén 100 pályázóról, itt megfigyelhető a pályázó hallgatók számának 

csökkenése, a rövid határidők miatt. Sajnos a pályázati kiírások az őszi félévben jelentős csúszással kerültek 

kiírásra, rajunk kívülálló okok miatt, melynek következményeit láthattuk is a pályázás folyamán. Jelen 

félévünkben jobb fejleményekre számítunk, és a pályázási statisztikákat figyelembe véve ez várható is lesz.  
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A PR munkacsoport a vizsgált időszakban megfelelően tájékoztatta a hallgatókat az őket érintő változásokról, 

eseményekről, kiemelt figyelmet fordított a tanulmányi, pályázati, juttatási területekre, illetve az utánpótlásra is. 

A munkacsoport levelezőlistáira érkező külső és belső megkeresések reagálásával foglalkozott. Web- és Facebook 

oldalunkat folyamatosan frissítette, a karbantartás állandó feladatait ellátta. Az eseményeinket is folyamatosan 

frissítette a honlapon. A KHK-n kívülről érkező hirdetni valókat helyén kezeltük, ennek megfelelően a releváns 

információkat csatornáinkon is megosztottuk, az ülésemlékeztetőket is ennek megfelelően publikáltuk. 

Rendezvényeink tekintetében különböző kari és egyetemi szintű eseményeken vettünk részt, azok 

szervezésesében működtünk közre, vagy éppen vállaltunk magunkra rendezői szerepet. Aktívan segítettük a 

Lányok Napja eseményeinek megvalósulását, tankörlátogatások alkalmával bemutatkoztunk az elsőéves 

hallgatóknak, nyílt nap és Educatio kiállítás létrejöttében vállaltunk jelentős szerepet, ahol karunkat képviselve 

vettünk részt. A PR munkacsoport a gólyatábor és a kari évnyitó eseményeinek újragondolásával is foglalkozott, 

Gólyakörte rendezvényen képviseltük az utánpótlás biztosítását, szem előtt tartva a Hallgató Képviselet jövőjét 

is. A diplomaátadó ünnepség gördülékeny lebonyolításához is aktívan járult hozzá a PR munkacsoport.  

A Tanulmányi munkacsoport tekintetében a kari oktatási bizottságok működésében vettek részt hallgatói 

delegáltként a TMCS tagjai. Itt kiemelném a Kari Tanulmányi Bizottságot, az Oktatási Bizottságot, illetve az egyes 

szakbizottságainkat is. Az oktatási referens képviselte a VIK-eseket az EHK Külső Oktatási Bizottságában, illetve 

heti rendszerességgel vett részt a KTB ülésein is. 17 darab TMCS ülést tartott a félév folyamán a Tanulmányi 

Munkacsoport, a tanulmányi@vik.hk levelezőlistára érkező beérkezésekre és kérdésekre válaszolt, 650 levelet 

válaszolt meg. ZH- és vizsgarend elkészítésében vállalt fontos szerepet. Projektjeinek tekintetében számos 

projektet valósított meg, itt többek közt értendő a BProf felmérés, az IMSC program felülvizsgálata, a 

kérvényminták és a GYIK frissítése, továbbá a mintatanterv felülvizsgálatában is aktív szerepet vállalt, itt a 

mintatanterv folyamán a 2022-es BSc tanterv is értendő, ahol felméréseken keresztül próbálta monitorozni a 

jelenlegi képzést, és ennek megfelelően részt venni a következő mintatanterv kialakításában. Illetve a 2023-as 

MSc tanterv felülvizsgálatában is aktívan vett részt.  

Az Utánpótlás Munkacsoport tekintetében három utánpótlási képzési turnust tartottunk, összesen kb. 20 ember 

csatlakozott hozzánk. Még az utolsó utánpótlás képzésünk jelenleg is zajlik, így további csatlakozókra számítunk. 

Az őszi újoncképzés során csatlakozó hallgatóink nagyon aktívan járultak hozzá a képviselet munkájához és 

tevékenységéhez, nyílt napon és Educatio kiállításon is részt vehettek. A tavaszi félévre megtörtént az utánpótlás-

képzésünk újragondolása és átreformálása, és ennek megvalósulása az előző turnus alapján sikeresen is zajlott, 

jelen turnusunkban is ezt az elvet szeretnénk követni.  

A gazdasági területünk tekintetében az amortizálódott bútorok cserélésével foglalkoztunk, illetve az iroda 

felszereléseit próbáltuk pótolni az elmúlt időszakok amortizációja következtében, ezen felül a hallgatók számára 

szánt juttatások összegét is meg tudtuk növelni. Az év során számos becslét készítettünk a várható költések 

mennyiségéről, összegéről és teljesüléséről; a költségvetés átalakulásában a karok gazdasági referenseivel és az 

EHK-val együttműködve segédkezett, azt végig figyelemmel követte. A nyári időszakban történő 

csapatépüléseink folyamán is aktív szerepet vállalt, továbbá a Dékáni Hivatal és a VIK HK szorosan 

együttműködött az idei év során is, segítségével végezte el a hallgatóknak szánt PR-eszközök és saját 

működéséhez elengedhetetlen egyenruházatok beszerzését. 

A külügyi tekintet tekintetében az Erasmus+ pályázatok bírálata sikeresen megvalósult, augusztus során a 

pótpályázat Európán kívüli, valamint Európán belüli országokban is. Szeptemberben a félév kezdetekor sikeresen 

megszervezésre került a University Tour külföldi hallgatók számára is, illetve az őszi félév során először elinduló 

University Experience órára rendszeresen HK-s kiegészítő anyag került elkészítésre. Mindezek bírálata sikeresen 

le is zajlott, ezen kívül a kari koordinátorral jól kezelték a felszólalásokat a külügyi terület felelősei. 

Alapvetően nagyjából összegeztem az elmúlt időszak éves tevékenységét, amennyiben bárkinek kérdése lenne, 

kérem tegye fel! 

Günter Dalma: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Hogy ha nincs, köszönöm.  

Held Noémi: Én is köszönöm.  

mailto:tanulmányi@vik.hk
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Günter Dalma: Akkor köszönjük Noéminek a HK éves beszámolójának megtartását. 

A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek és a Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson 

induló jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése 
Günter Dalma tájékoztatja a megjelenteket, hogy a jelölőszövegük elmondásával véglegesítik a jelölésüket. A 

Fórum gördülékenyebb menetének érdekében a Tisztújításon induló képviselő-jelöltek bemutatkozása és a 

Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló jelöltek bemutatkozása egyben történik meg, a jelölteket ABC 

rendben kéri fel Günter Dalma a jelölőszövegük elmondására. 

 

Adler John David (19:20 - 19:22): Sziasztok, Adler John David vagyok, negyedéves üzemmérnök-informatikus 

hallgató, és a második félévem óta, ahol csak tudtam, próbáltam részt venni a közösségi életben. Jelenleg több 

helyen is aktív vagyok, ugye itt Lovagrend és társai. Számos rendezvényben vettem már részt, szerveztem, 

főrendeztem már csillagtúrát, és mindig is igyekeztem a hallgatókat és a kollégistákat segíteni a közösségi 

életüknek a kibontakoztatásában, és mindig is ez volt a fő célom itt a kollégiumban. Nagyjából ilyen öt hónapja 

csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez, amikor a Kollégiumi Hallgatói Bizottság elnökeként tevékenykedtem. 

Számos kihívással találkoztam a kezdéskor, ilyen január óta úgy érzem kezdem felvenni a fonalat és a szálakat, 

ahol így el tudok ezzel így aktívabban tevékenykedni. Ez alatt az időszak alatt egyébként elkezdtünk egy felmérési 

folyamatot a hallgatói helyiségeknek az állapotáról, amit majd később szeretnénk továbbfejleszteni. Itt ez alatt 

az egész folyamat során igyekszem a hallgatók igényeit összeszedni, hogy a közösségi tevékenységeiket továbbra 

is színvonalasan végezhessék. És ugye kollégiumi referensként továbbra is célomnak tartom, hogy a kollégiumi 

életszínvonalat a lehető legmagasabbra emeljem, illetve hogy a kollégisták a lehető legjobb módon tudjanak 

önmegvalósítani bármilyen programot a közösségben, és fontos számomra, hogy a Schönherz egy összetartó 

közösség legyen. Így ismertetném röviden a jelölőszövegemet.  

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e bárkinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Bakondi Gábort szeretném 

kérni, hogy ismertesse jelölőszövegét.  

Bakondi Gábor (19:22-19:24): Sziasztok, én Bakondi Gábor vagyok, jelenleg harmadéves villamosmérnök 

hallgató, hát én már rögtön a legelején az egyetemi karrieremnek elkezdtem foglalkozni a kari közélettel, de 

elsősorban azt SSSL aktív tagjaként ismerhetnek engem, jelenleg is az egyetemi kapcsolattartója vagyok a 

szervezetnek, amely során rengeteg tapasztalatot szerezhettem a kari kommunikációról és sokat működtem 

együtt a Hallgatói Képviselettel. És a Hallgatói Képviseletbe egyébként már egy éve fontolgatom a 

csatlakozásomat, elsősorban a pályázati munkacsoport vonzott, bár úgy érzem, hasznos tagja lehetnék a 

tanulmányi munkacsoportnak is, mint villamosmérnöki hallgató, viszont mandátumosként szeretnék a 

kommunikációs referensi pozícióra pályázni. Nagyon fontosnak tartom nyilván az eddigi tapasztalataimból is, 

hogy a kari közélet és az egyetemi szervezetek közötti kommunikáció problémamentesen zajljon, hiszen a 

legtöbb probléma gyökerének ezt tartom. És igazából úgy érzem, hogy a Hallgatói Képviselet erre egy megfelelő 

környezet adódna meg a számomra, és egy olyan csapatban dolgozhatnék, akik előre vihetnék a terveimet. 

Igazából röviden ennyi.   

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e bárkinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Bognár Dávid Tamást 

szeretném megkérni, hogy mondja el jelölőszövegét.  

Bognár Dávid Tamás (19:24-19:27): Remélem, lehet hallani, mégha ilyen technológiai problémák is adódnak, 

amiket mindjárt orvosolok. Igen, akkor sziasztok, Bognár Dávid Tamás vagyok, másodéves villamosmérnök 

hallgató, és a céljaim között szerepel az, hogy szociális pályázatok elbírálásával szeretnék a hallgatótársaimon 

segíteni, és ezért is szeretnék erre a pozícióra jelentkezni. Leginkább az motivál, hogy minél gördülékenyebben 

és gyorsabban és olajozottabban mehessen a pályázatok elbírálásra, mert számomra mindig is fontos volt, hogy 

tudjak segíteni másokon, ezért idén az újoncképzés keretében csatlakoztam a HK-ba, és igazából ez egy nagyon 

felelősségteljes feladat, amiben megpróbálok mindent beleadni, hogy minél ügyesebben és rendesen 

csinálhassam. És az, hogy segíthessem a Juttatási Bizottság tagjait is, az, hogy minél gyorsabban és minél 
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pontosabban sikerüljön kiosztani a pályázati összegeket. Igazából ennyiből állna a programom, remélem, hogy a 

technológiai problémák azért nem okoztak nagy problémát. 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Borbás Lucát szeretném 

megkérni, hogy mondja el a szociális pályázat bírálói jelöléséhez kapcsolódó szövegét.  

Borbás Luca (19:27-19:28): Sziasztok, én Borbás Luca vagyok harmadéves mérnökinfós hallgató. És hát amint 

Dalma már említette, és a szociális pályázat bírálói posztomat szeretném megújítani idén. Eddig két félévet 

tevékenykedtem szociális pályázat bírálóként, és ezt szeretném a továbbiakban is folytatni, és a továbbiakban is 

szeretném elérni, hogy a hátrányban induló hallgatótársaink minél több segítséget kaphassanak, és ezt minél 

többen tudják sikeresen megigényelni. Köszönöm. 

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Csiszár Alex Gergőt szeretném 

felkérni, hogy mondja el a tisztújításhoz kapcsolódó, majd a szociális pályázat bíráláshoz kapcsolódó 

jelölőszövegét. A mikrofon, nem lehet hallani még. 

Csiszár Alex Gergő (19:28-19:29): Most jó, működik? Jó, szóval újra. Sziasztok, csiszár Alex vagyok, másodéves 

mérnökinformatikus hallgató. Még a BME-re se jártam, amikor én már terveztem, hogy csatlakozom a HK-hoz, 

csak sajnos ez tavaly nem jött össze, viszont idén sikerült a szeptemberi első újoncképzésen részt vennem. 

Nagyon megfogott az ami itt van, és úgy gondoltam, hogy ennek én is aktív részese szeretnék lenni, ezért több 

projektbe is besegítettem, főleg a számítógépek terén az irodában, azonban úgy gondolom, hogy ennél többet is 

tudnék tenni a képviseletért, és ezért szeretnék mandátumra pályázni. És a szociális bírálói pályázatom pedig: 

Sziasztok, Csiszár Alex vagyok, és azért szeretnék szociális bíráló lenni, mert az elmúlt félévek alatt többször is 

adtam be szociális pályázatot, és már a feltöltés és kitakarás is nagy munka volt. Szeretném, ha gyorsabban és 

gördülékenyebben folyna a javítás, hogy egy hallgatónak se kelljen napokat várnia mire a leadott pályázata 

elbírálásra kerül. És ennyi. 

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése Alexhez? Hogyha nincsen, akkor menyünk tovább. 

Genyese Mátyás kimentését kérte előzetesen a fórum előtt, az ő programját olvashatjátok a VIK HK oldalán. 

Emiatt következőként Halasi Péter Andrást szeretném felkérni, hogy mondja el jelölőszövegét. 

 

Halasi Péter András (19:29-19:30): Szervusztok, lehet hallani rendesen? Szóval Halasi Péter vagyok, negyedéves 

villamosmérnök hallgató, és a Hallgatói Képviselet előző ciklusában szociális referensként vezettem a juttatási 

bizottságot, és a következő félévekben szeretném továbbra is segíteni a bizottságot, legfőképpen a szociális 

pályázatok elbírásában. Úgy gondolom, hogy rengeteg tapasztalatot tudtam összeszedni az előző két pályázási 

időszak alatt, és mint tapasztalt bíráló szeretném segíteni az újonnan csatlakozókat is. Köszönöm.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Held Noémit szeretném 

felkérni, hogy mondja el jelölőszövegeit. 

 

Held Noémi (19:30-19:32): Sziasztok, Held Noémi vagyok, a Hallgatói Képviselet jelenlegi elnöke. 2020 tavaszán 

csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez újoncként, ekkor még kisebb projekteken keresztül próbáltam segíteni a 

Képviselet munkáját és tevékenységét. 2020 őszén keresett meg az akkori Hallgatói Képviselet és kért fel 

tanácskozási jogú tagnak, ezt követően a PR bizottság vezetőjeként tevékenykedhettem, majd kommunikációs 

referensi pozíciót is magaménak tudhattam. Az ezt követő időszakban a 2021-es tisztújítás alkalmával alelnök és 

kommunikációs referensi pozíciók betöltésén keresztül segíthettem a képviseletet és annak munkáját. 

Alelnökként főként belső működésünk megkönnyítésével foglalkoztam, különböző projekteken keresztül 

próbáltam segíteni a Hallgatói Képviselet aktív munkáját és tevékenységeit, majd a tavalyi év folyamán a 2022-

es tisztújításunk alkalmával elnöki pozíció betöltésére szavazott nekem bizalmat a képviselet, és ebben az 

időszakban, az elmúlt évben igyekeztem képviseletünk lehetőségeinek kiaknázásával foglalkozni. Az új irányok 

meghatározásán keresztül a kari kapcsolataink ápolásával, belső és külső szervezeteinkkel való 

kapcsolattartással, a képviseleten belüli dinamikus működés megkönnyítésével foglalkoztam, és ennek 
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megfelelően céljaimat megőrizve a következő időszakban is szeretnék elindulni mandátumért. A következő 

időszakban szeretném, hogyha ezeket a lehetőségeket még könnyebben és még koncentráltabban tudná 

kiaknázni a képviselet, és ennek megfelelően tudná tevekénységét folytatni a következő időszakban. A 

mandátumos jelölésen felül szeretnék elindulni szociális pályázat bírálónak is. A szociális pályázatok bírálatában 

jelen félévben, tehát a most januári időszakban volt alkalmam aktívabban is becsatlakozni, és bírálóként 

segíthettem a Juttatási Bizottság munkáját. Ezt megelőzően kizárólag pályázóként volt alkalmam rálátni a 

pályázatokra, viszont a következő időszakban szeretném, hogyha a Juttatási Bizottság terhelését még aktívabban 

tudnám csökkenteni, és ennek megfelelően indulnék most is szociális pályázat bírálónak.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Jekkel Patrik Balázst 

szeretném megkérni, hogy mondja el jelölőszövegeit. 

 

Jekkel Patrik Balázs (19:32-19:35): Sziasztok, én Jekkel Patrik Balázs vagyok, még két évvel ezelőtt csatlakoztam 

be először újoncként a Hallgatói Képviselethez, főleg a Tanulmányi Munkacsoportban, illetve a Juttatási 

Bizottságban tevékenykedtem még így az első évben, mint szociális bíráló, majd utána azon évnek az őszén 

lettem felkérve a HK által mint tanácskozási jogú tag, és utána az egy évvel ezelőtti tisztújításon indultam el 

először mandátumért, ami után a HK meg is választott az egyik alelnökének, így azelmúlt egy évben főleg a belső 

működéssel igyekeztem foglalkozni, és erre figyelni, és így ez alatt az egy év alatt bőven sikerült tapasztalatot, 

illetve rálátást nyerni így a HK-ra, illetve annak működésére, és mindenképpen így a tapasztalataimmal is 

szeretném a továbbiakban is segíteni a HK munkáját, azonban főleg az oktatás területére szeretnék a következő 

ciklusban koncentrálni, mint oktatási referens, és ezzel segítve igazából a hallgatók oktatásának a javításán, a 

különféle problémáknak a kezelésén, és ebbe a feladatkörbe beletartozna mind az oktatási dékánhelyettessel 

való rendszeres egyeztetés, és a különféle oktatási területen történő aktualitásokkal való foglalatosság. Ezek 

mellett szeretnék szociális pályázatok bírálójaként is elindulni, már ez lenne a harmadik alkalom, hogy elindulok 

szociális bírálóként, és így az elmúlt négy időszakban kellő tapasztalatot sikerült magamra szednem az egész 

rendszerrel kapcsolatban, és így tudnám segíteni aktívan a pályázókat, illetve az újonnan induló bírálóknak is 

tudnék kellő segítséget nyújtani. És ennyit szerettem volna mondani. 

 

Günter Dalma: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Kálmán Zalán Zoltánt 

szeretném megkérni, hogy mondja el jelölőszövegeit. 

 

Kálmán Zalán Zoltán (19:35-19:37): Sziasztok, hallotok? Hallotok, tökéletes. Kálmán Zalán Zoltán vagyok, és 

mandátumos képviselőként szeretném folytatni az eddigi HK-s munkámat. Én másodéves villamosmérnök 

hallgató vagyok, nagyjából egy éve csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez, nyár óta vagyok tanácskozási jogú tag, 

és ez idő alatt volt lehetőségem betekintést nyerni a HK különböző területeibe. A szociális területen 

tevékenykedtem sokat a két időszak alatt, mikor közel 400 pályázatot bíráltam, és egészen sok tapasztalatot 

szereztem a területen. Tanulmányi munkacsoportban is tevékenykedtem, szakbizottságoknak voltam a tagja, 

illetve projektekkel foglalkoztam. Illetve az elmúlt időszakban és töltöttem be a rendezvényfelelősi posztot, és 

ezen felül a gazdasági területet is sikerült valamilyen szinten átlátnom. A Hallgatói képviseleten kívül Seniorként 

is tevékenykedtem, és itt a most ebben az évben elindult University Experience programnak a részeként is 

tankörseniorként is tevékenykedtem, így a külföldi hallgatók helyzetét is sikerült kicsit jobban átlátnom. És a 

következő időszakra pedig az a célom, hogy immáron mandátumos képviselőként folytassam a tevékenységemet, 

és emellett szociális pályázat bírálóként is szeretnék tevékenykedni, és itt szeretném egyrészt folytatni a bírálást, 

másrészt az újabb bírálóknak is segíteni, az eddigi időszakok alatt megszerzett tapasztalataimmal. És ennyi.  

 

Günter Dalma: Köszönöm, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Kecskés Boldizsárt szeretném 

megkérni, hogy mondja el szociális pályázat bírálói jelölőszövegét. 

 

Kecskés Boldizsár (19:37-19:38): Jó. Sziasztok, Kecskés Boldizsár vagyok, másodéves mérnökinformatikus 

hallgató, idén vettem részt a HK-nak az újoncképzésén, a tavaszin, és pont egy hete volt, hogy a Juttatási 

Bizottságnak az ismertetőjén vettem részt, és végig gondoltam egyébként, hogy eddig az összes félévem során 

adtam le szociális pályázatot, gondoltam akkor segítek a HK-nak pályázatokat bírálni, és végül is mindél többen 
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vagyunk, annál jobb. Ezzel tapasztalatokat tudok szerezni, egyrészt én is jól tudjam leadni a pályázataimat, 

másrészt pedig tudok segíteni másoknak is, szóval win-win situation. Igazából ennyit szerettem volna mondani. 

 

Günter Dalma: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Mester Gyöngyvért 

szeretném megkérni, hogy mondja el jelölőszövegeit. 

 

Mester Gyöngyvér (19:38-19:41): Sziasztok, hallani? Szuper. Én Mester Gyöngyvér vagyok, harmadéves 

mérnökinfós. Már az egyetemi éveim elejétől szerettem volna így a kolis közéletbe és a hallgatótársaimnak 

segíteni. Így először adta magát a lehetőség, hogy a HK-hoz csatlakozzak, később a KFB-hez, majd aztán a 

Simonyihoz is csatlakoztam. A HK-hoz 2021-ben csatlakoztam, később választottak tanácskozási jogú taggá 

engem is, illetve a tavalyi évben elindultam mandátumért a tisztújításon. Ekkor a PR munkacsoport vezetői 

posztot vittem, igazából leginkább a közösségi média felületeinket és a weboldalunkat kezeltem, plakátokat és 

posztokat csináltam, és tettem ki, illetve igyekeztem az újoncokat is bevonni így a munkacsoport működésébe. 

Leginkább még a tanulmányi munkacsoportban voltam aktív, tanulmányi levelezésben, illetve egyéb 

projektekben vettem részt. Illetve az egyik legjobb terület az a kari oktatási bizottságokban való részvétel, az 

üzemmérnök-informatikus képzés szakbizottságában, és a minőségbiztosítási bizottságban voltam a leginkább 

aktív. A jövőben is el szeretnék indulni mandátumért, ezért adtam be erre az évre is a pályázatot. Úgy gondolom, 

hogy még tudnám kamatoztatni az eddig megszerzett tudásomat, képességeimet, így is segítve a Képviselet 

munkáját. A PR munkacsoportot továbbra sem szeretném teljesen elhagyni, a megjelenéseket mindig nagyol 

élveztem, illetve azért a posztkészítéseket is. De továbbra is a tanulmányi munkacsoportban lennék még egészen 

aktív. A bizottsági tagságokat szintén vinném tovább, illetve szeretném az újoncokat is belevonni a projektezésbe, 

mert anno én is így kezdtem még a TMCS-ben ezt az egész HK-zást. Szóval így szeretném még az utánpótlást is 

majd segíteni. Ezen felül a szociális bírálók szavazásán is el szeretnék indulni, az előző két félévben már bíráltam 

szocot, főleg a nyári időszakban leginkább. Nagyon megszerettem igazából ezt a területet, így konkrétan tudunk 

a hallgatókon segíteni, és igazából teljesen mintha egy-egyben tudnánk segíteni, és ez szerintem nagyon szuper. 

És igazából nagyon rossz lenne, ha ilyen emberierőforrás-hiány miatt nem tudnának pályázni a hallgatók, nem 

kapnának szocot, szóval mindenképp szeretném segíteni így is a Képviselet munkáját.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Zalán? 

 

Balhási Zalán: Sziasztok, remélem, hogy lehet hallani. Gyöngyi, a tavalyi fórumon említetted, hogy melyik a 

kedvenc bizottságod, és az a kérdésem, hogy ez változott-e; hogyha nem, akkor most mit gondolsz az MBB-ről? 

 

Mester Gyöngyvér: Hát továbbra is változatlan, azért az MBB-t szeretem azért a legjobban. Nagyon komoly és 

nagyon fontos dolgokat szoktunk általában megbeszélni az üléseken.  

 

Balhási Zalán: Rendben, köszönöm szépen. 

 

Günter Dalma: Köszönjük a kérdést, van-e még bárkinek bármilyen kérdése? Hogyha nincs, akkor köszönjük 

Gyöngyinek, és Mészáros Pétert szeretném felkérni, hogy mondja el jelölőszövegeit. 

 

Mészáros Péter (19:42-19:44): Szasztok, Mészáros Péter vagyok, elsőéves mérnökinformatikus mesterképzésre 

járó hallgató. A Hallgatói Képviselethez több, mint két éve csatlakoztam, a 2020-as őszi újoncképzés során. 

Azután 2021-ben póttagként, majd mandátumos képviselőként voltam külügyi felelős, majd a ciklus vége felé 

pályázati referens. Ezen posztokon sikerült szerintem sokrétű feladatokba belelátnom, főleg az utóbbiban, főként 

az ösztöndíjpályázatokkal és az ösztöndíjakkal kapcsolatos egyetemi folyamatokba sikerült belelátást nyernem. 

Az elmúlt egy évben nem voltam mandátumos képviselő, de nem távolodtam el tejesen a hallgatói képviselet 

munkájától, a különböző munkacsoportokban tevékenykedtem. Például a tanulmányi munkacsoportban 

szakbizottsági tagként, illetve a pályázati munkacsoportban az éppen aktuálisan felmerülő számos kérdésben 

próbáltam segédkezni. És a tanulmányi, pályázati, szociális, illetve a külügyi területek iránt érdeklődöm főként. 

Az elkövetkezendő időszakban is ezeket a területeket szeretném támogatni, az eddigi tapasztalataimmal. 

Szociális pályázatot bírálók szavazásán is elindultam, immáron negyedik féléve voltam szociális pályázatot bíráló. 
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Úgy gondoltam, hogy ez az az ösztöndíjpályázatunk, vagy hát nem feltétlenül csak a mi pályázatunk, de ez az az 

ösztöndíj, amellyel a legközvetlenebbül lehet a hallgatóknak segíteni, és szeretném kivenni a részemet akár 

ennek a szuper bírálói csapatnak a munkájából, hogy csökkenjen a terhelés, illetve, hogy gördülékenyebben 

folyjon a munka. Emellett szeretném a hallgatótársaimat is segíteni a szociális pályázatot bírálói tevékenységgel. 

Köszönöm szépen a figyelmeteket.  

 

Günter Dalma: Köszönöm, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor köszönjük Petinek. Nagy Levente 

előztetésen kimentését kérte a fórumról, így e-mailben erősítette meg jelölését. Jelölőszövege elolvasható a 

vik.hk oldalán. Rajczi Barnabást szeretném következőnek felkérni, hogy jelölőszövegeinek elmondására.  

 

Nagy Levente: Sziasztok, bocsánat, de itt vagyok.  

 

Günter Dalma: Itt vagy Levi, rendben. Akkor Nagy Leventét felkérem jelölőszövegének elmondására.  

 

Nagy Levente (19:45-19:47): Sziasztok, Nagy Levente vagyok, szintén elsőéves mérnökinformatikus 

mesterképzéses hallgató. Én a HK életébe körülbelül két éve kapcsolódtam be, eleinte tanácskozási jogú tagként 

kapcsolódtam be, itt a tanulmányi területtel foglalkoztam különböző bizottságokban való részvétellel, majd az 

egy évvel ezelőtti tisztújítás során szavazott nekem bizalmat a Képviselet, és EHK képviselő, valamint külügyi 

felelős lettem. Így az elmúlt egy év során ezeken a területeken tevékenykedtem. Itt az EHK-ban szeptember 1-ei 

alakuló ülésen megkaptam szintén a külügyi és Erasmus-felelősi pozíciót, így már egyetemi szinten is 

képviselhetem a hallgatókat a külügy területén. Ezen kívül a kari külügyben számos előrehaladást sikerült 

elérnem az elmúlt egy év során, így például megvalósult a külföldi hallgatók számára a University Tour, ahol a 

hallgató pályafutásuk elején bemutattuk nekik az egyetemünk campusát, illetve a teljes félév során különböző 

anyagokkal jártam el a számukra elkészített tanköri foglalkozást. Így a következő időszakban is ezeken a 

területeken szeretnék tevékenykedni, illetve azt említett tevékenységeimet tovább folytatni, és ezzel is segítve a 

külföldi hallgatókat, valamint a magyar hallgatókat az Erasmus területén, hiszen nagyon jó kapcsolatot sikerült 

kialakítani mind a kari koordinátorral, mind NKI-nak egyes munkatársaival, valamint a rektorhelyettes asszonnyal 

is. Úgyhogy köszönöm, hogy meghallgattatok, és remélem, bizalmat szavaztok nekem.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor most szeretném Rajczi 

Barnabást kérni, hogy mondja el tisztújító és szociális pályázat bíráló jelölőszövegét. 

 

Rajczi Barnabás (19:47-19:50): Sziasztok, lehet hallani? Rajczi Barnabás vagyok, harmadéves 

mérnökinformatikus. Kicsivel kevesebb, mint két éve csatlakoztam a Hallgatói Képviselet munkájába. Ekkor 

kezdetben még a tanulmányi munkacsoportban tevékenykedtem talán a legtöbbet, így tanulmányi kérdésekre 

válaszoltam, projektekben vettem részt, illetve kari bizottságokban képviseltem a hallgatóság érdekeit. Később 

volt lehetőségem bekapcsolódni a Juttatási Bizottság munkájába is, ahol már nagyon sokat tevékenykedtem, és 

rengeteget tudtam segíteni a hallgatói társaimnak a szociális pályázatok elbírálásával. 2021 novemberében 

választottak meg tanácskozási jogú tagnak, azóta aktívabb része vagyok a Hallgatói Képviseletnek. Azóta részt 

vettem már tábotok megrendezésében, eseményeink szervezésében és különböző munkacsoportjaink 

munkájában is. Egy éve mandátumosként tevékenykedem, aminek keretében volt lehetőségem az elnököt 

munkájában segíteni, illetve felügyelni és összehangolni a Képviselet színvonalas működését. Az elmúlt két évben 

szerzett tapasztalataimmal szeretném a jövő ciklusban is a HK munkáját a tőlem telhető legnagyobb módon 

segíteni, és ez motivált a tisztújításon való elindulásomban. A szociális pályázat bírálók választásán is elindultam, 

itt az motivált, hogy az elmúlt négy félévben részt vettem a szociális pályázatok bírálásában, amit nagyon-nagy 

élveztem, összesen 667 alkalommal bíráltam elő szociális pályázatokat, 195 alkalommal tartottam személyes 

bemutatásokat. Ennek keretein belül egy nagyon jó csapatnak lehettem része, és sikerült rengeteg tapasztalatot 

a rendszerrel kapcsolatban magamra szednem, amelyet szeretnék majd a következő ciklus bírálóinak is 

továbbadni, illetve aktívan részt venni továbbra is a bírálásokban, és az ezzel járó feladatokban. Köszönöm szépen 

a figyelmet. 
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Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Rajtik Dóra Vivient szeretném 

felkérni, jelölőszövegeinek elmondására. 

 

 

Rajtik Dóra Vivien (19:50-19:52): Sziasztok, így lehet hallani? Rendben. Rajtik Dóra Vivien vagyok, harmadéves 

mérnökinformatikus hallgató. Én a villanykari közéletemet a második félévem során kezdtem el, mikor 

leképződtem a lovagrendben, majd egy évvel később a képzők táborát erősítettem már ott. A Hallgatói Képviselet 

életébe a 2022-es tisztújítás során csatlakoztam be, mint pályázati referens. A terület vezetőjeként nagyon nagy 

rálátásom volt a pályázatok és ösztöndíjak kifizetésének folyamatára, az elbírálások sorára, és így sikerült 

segítenem megkönnyíteni a pályázóknak a rögös utat, amin végig kell sajnos menniük ahhoz, hogy egy-egy 

ösztöndíjat meg tudjanak pályázni. Ezen felül viszont nem csak a pályázati területen voltam aktív, hanem a többi 

munkacsoport életébe is becsatlakoztam különböző projektekbe való besegítéssel. Ezen felül az oktatási 

bizottságokban is aktívan képviseltem a hallgatókat, és oszlopos tagjának mondhatom magamat a szociális 

pályázat bírálók csapatának is. A következő ciklusban szeretném az eddig megszerzett tapasztalataimat a 

Hallgatói Képviselet elnökeként magasabb fokon kamatoztatni. Kiemelkedően fontosnak találom mindazt, hogy 

a hallgatók felé nagyobb transzparenciát mutassunk, és hogy a Hallgatói Képviselet által elvégzett munkát sokkal 

jobban tudják értékelni a hallgatók, és ezt… Nem bocsánat, nem azt, hogy értékelni, hanem hogy sokkal jobban 

át tudják látni, amit értük végzünk. Ezen felül idén nem csak mandátumért indulok, hanem a tavalyihoz hasonlóan 

én is indulok a szociális pályázatot bírálók szavazásán. Az elmúlt két félév során nagyon aktív bírálónak 

mondhatom magam, és még mindig kiemelkedően fontosnak találom azt, hogy az egyetemistáknak minden 

lehetőségük meglegyen a tanulmányaik folytatására szociális helyzetüktől függetlenül, és szeretném a 

továbbiakban ezt képviselni, és segíteni az ő munkájukat. És köszönöm a figyelmet. 

 

Günter Dalma: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Ságody Rékát szeretném 

felkérni, hogy mondja el jelölőszövegét. 

 

Ságody Réka (19:52-19:53): Sziasztok, Ságody Réka vagyok, másodéves villamosmérnök hallgató, és a tavaly 

tavaszi újoncképzésen csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez, és ezután az őszi időszakban már a szociális 

pályázati bírálásba is besegítettem, és ebben akkor én is így megtaláltam a helyemet, és azóta is úgy gondolom, 

hogy fontos, hogy ezen a téren is segíteni tudjunk a hallgatói társunknak, és hogy ne hátráltasson valakit a 

szociális helyzete abban, hogy így a tanulmányait folytatni tudja. Emiatt jelentkeztem idén is szociális pályázati 

bírálónak.  

 

Günter Dalma: Köszönjük, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor Seregélyes Viktóriát szeretném 

felkérni, jelölőszövegeinek elmondására. 

 

Seregélyes Viktória (19:53-19:56): Sziasztok, én Seregélyes Viktória vagyok, harmadéves mérnökinformatikus 

hallgató. A HK életébe 2021 őszen csatlakoztam be újoncként. Először tanulmányi munkacsoportban kezdtem el 

tevékenykedni, itt betanítottak a levelezésbe, majd nem sokkal később delegáltként már bizottságokban vettem 

részt. Itt először a gazdaságinformatikus szakbizottságba csatlakoztam, melynek máig tagja vagyok, és a 

minőségbiztosítási bizottságot is erősítem. Mandátumosként áprilisban indultam el, ekkor a rendezvényfelelősi 

pozíciót vittem el, ennek keretében táborokat, csapatépüléseket szerveztem. Ez a munka szoros együttműködést 

igényelt a gazdasági referenssel, így egyre jobban kezdtem belelátni a gazdasági területbe is. Ennek alapján 

szeptemberben már gazdasági referensi pozíción folytattam tovább HK-s tevékenységeimet. Gazdasági 

referensként az volt az elsődleges célom, hogy a terültet megismertessem a többi képviselővel, ezáltal együtt 

gondolkodva végrehajtva az aktualitásokat. Ide még nagyon sok ötletem van a területen. A Bizottságokban 

továbbra is szeretnék részt venni, tanulmányi területen; illetve szeretném a többi területet is erősíteni. Szociális 

bírálónak is jelentkeztem, itt nagyon fontosnak tartom, hogy hallgatótársaim ugyanolyan esélyekkel tanuljanak 

az egyetemen, mint bárki más, és ebben szeretném őket támogatni.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor köszönjük Vikinek. Smuk 

András előzetesen kimentését kérte a fórumról, és hogyha jól látom, ő valóban nincs is itt, ezzel e-mailben 
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megerősítette jelöltségét. Jelölőszövege a vik.hk weboldalon olvasható. Ezzel együtt szeretném felkérni, Smuk 

Ferencet jelölőszövegének elmondására. 

 

Smuk Ferenc (19:56-19:57): Sziasztok, Smuk Ferenc vagyok, másodéves mérnökinformatikus hallgató. Én a 

Hallgatói Képviselet életében elsőévesként, ősszel képződtem le újoncnak. Viszont komolyabban csak idén, 

ennek a tanévnek az őszén kezdtem el foglalkozni a dologgal, mikor megválasztottak technikai felelősnek. Ezen 

a poszton kívül még több tanulmányi bizottságnak voltam tagja. Illetve próbáltam belelátni a PR-területbe, illetve 

a gazdasági területbe is. Jövőbeli célomnak az informatikai rendszerek megújítását tekintem, illetve szeretném, 

hogyha a közéletben jobb megítélése lenne a HK-nak, és pozitívabban tekintenének a munkánkra. A HK-s 

tevékenységeimnek a mottója az az, hogy szeretném, hogy mindenki jó érezze magfát az egyetemen, és úgy 

érzem, hogy ezért mandátumosként többet tudnék tenni.  

 

Günter Dalma: Köszönjük, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincs, akkor szeretném felkérni Sulc Dominikát, hogy 

mondja el a szociális pályázat bíráláshoz kapcsolódó jelölőszövegét. 

 

Sulc Dominika (19:57-19:58): Sziasztok, hallani lehet? Oké, köszi, rendben. Szóval Sulc Dominika vagyok 

másodéves villamosmérnök hallgató, és mint ahogyan Dalma is mondta, szociális pályázatok bírálásával 

szeretnék segíteni mind úgy azoknak a hallgatóknak, akik rászorulnak ezekre a szociális támogatásokra, illetve 

azoknak is, akik szintén bírálják ezeket a pályázatokat. Rendszeres pályázóként beláttam abba a világba is, akik 

bírálják ezeket a pályázatokat, és hát látszott, hogy midig elkél egy-két segítő kéz, és hát szintúgy mindannyian 

hallgatók vagyunk, senkinek sincsen végtelen ideje, és hát ebbe szeretnék belesegíteni, hogy ez az egész folyamat 

gördülékenyebben, gyorsabban menjen, és ugye többen hozzájussanak így ehhez a juttatáshoz. És ennyit 

szerettem volna, és köszönöm szépen a figyelmet. 

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincs, akkor Supp Györgyöt szeretném 

felkérni jelölőszöveginek elmondására. 

 

Supp György (19:58-20:01): Sziasztok, láttok és hallotok? Nagyon jó. Sziasztok, én Supp György vagyok, egy 

másodéves villamosmérnök hallgató, egy éve csatlakoztam a HK munkájába, rögtön újoncként vállalkoztam a 

tanulmányi munkacsoport vezetői posztra. Ezalatt átfogó rálátást nyertem az Egyetem működésére, többek 

között a szakbizottságokon keresztül, ahol továbbra is szeretném folytatni a munkámat. Ezek mellet legfontosabb 

munkám azért mégiscsak a tanulmányi levelezés volt, számos egyedi probléma érkezett, amelyek sokszor több 

ember tapasztalatát igényelték a probléma megoldásához. Ennek ellenére jó pár kétségbe esett hallgatón 

tudtunk így segíteni, persze azért tipikusabb problémák is gyakran érkeztek, így amikor személyesen kerestek 

engem többnyire gólyák, de bármilyen ismerősöm akár, ez nagyon jól jött, és rögtön tudtam segíteni. Tavaly, 

amikor indultam mandátumért, az volt az elsődleges célom, hogy olyan képviselő legyek, illetve olyan hallgató, 

akit bármilyen kérdéssel kereshettek, úgy érzem, hogy ez az oktatási területen sikerült. Mindezek ellenére, ebben 

a ciklusban szeretnék más irányokba is nyitni. Ezek előtt is érdeklődtem a PR, a technikai és a juttatási bizottság 

munkájában, azonban a tanulmányi munkacsoport vezető poszt mellett nem éreztem úgy, hogy ezekkel is tudok 

foglalkozni, úgyhogy most így egy kicsit szeretnék más irányba is nyitni. És ebbe tartozik az is, hogyha ez így 

mondható jól elkülöníthetőnek, hogy szeretnék idén szocbírálással is foglalkozni, ha már így tanulmányi területen 

szívesen segítettem a hallgatóknak, akkor szeretnék egy kicsit közvetlenebb módon is segíteni nekik. Úgyhogy 

köszönöm szépen, hogy meghallgattatok. 

 

Günter Dalma: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincs, akkor Szécsi Elizabet lenne a 

következő, ő előzetesen e-mailben kimentését kérte a fórumról, így megerősítve jelöltségét, jelölőszövege a 

vik.hk oldalon olvasható.  Következőkében pedig szeretném felkérni Szereres Mártont, hogy mondja el 

jelölőszövegeit. 

 

Szekeres Márton (20:01-20:04): Sziasztok, láttok, meg hallatok? Király. Bocsi, hogyha néha rossz a hangom, 

elkapott a nátha engem is. Szekeres Márton vagyok, alias Szeki, elsőéves újonc vagyok itt, még így nagyjából új 

madár az egyetemi levegőben, de sok tenni akarással és vággyal vagyok itt. Először a gólyatáborban találkoztam 
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a HK-val, és nagyon jó és pozitív benyomásom lett róla. A gimnáziumi évek alatt nem csatlakoztam a DÖK-höz, 

mert ott úgy éreztem, hogy nincs nagyon hatása, meg semmi tényleges tevékenysége, viszont a gólyatáborban 

és az év közbeni HK megjelenések meggyőztek, hogy a VIK-en érdemes a HK-hoz csatlakozni, mert tényleg 

érzékelhető segítsége lehetek a közösségnek. Ugyanis a számomra nagyon fontos, hogy aktív részese legyek 

annak a közösségnek, aminek a tagja akarok lenni, és ezeket a közösségeket én a SPOT-ban és a HK-ban láttam 

meg, mert nagyon szeretek fotózni, és alapvetően oktattam is, és rájöttem, hogy milyen jó hogyha segítek 

másoknak is ezen keresztül. A célom az, hogy a HK-val minél akadálymentesebb, segítőkészebb hallgatói 

közéletet biztosítsak, amelyben az egyetem szervezeti is a hallgatói érdekek mellett állnak. A meglátásom szerint 

a VIK az egyetemnek az egyik központi eleme, már csak a méretéből is adódóan. A Hallgatói Képviselet pedig a 

VIK-nek a középpontja, tehát, hogyha rajta keresztül aktív részese vagyok, akkor tényleg tudok segíteni az 

Egyetemnek, és így a kapcsolatok kialakítását a többi karral, vagy akár más egyetemmel is nagyon fontosnak 

gondolom. A HK-ban a külügyi vagy a tanulmányi munkacsoport, esetleg később az EHK-n keresztül szeretném 

segíteni a VIK-es hallgatók életét. Akkor pedig most elkülönítve, a szociális pályázati bírálói pályázatot szeretném 

elmondani. A szociális pályázatok nagy segítséget nyújtanak szerintem a megfelelő hallgatóknak, és emiatt 

tényleg nagyon fontos, hogy tényleg a megfelelő hallgatók kapják meg. A korábbi, cégnél szerzett tapasztalatom, 

és így felelősség tudatom, mert ott is volt hasonló munkám a Logiscool-nál, ott szerzett tapasztalatommal 

szeretném most a hallgatóknak nyújtani, hogy nekik segítsek. Célom, hogy minél gördülékenyebb legyen itt a 

rászoruló hallgatóknak részesülnie ebben a pályázatban, mármint ösztöndíjban így, hogy mindenki hasonló 

esélyekkel induljon amennyire tudjuk ezt lehetővé tenni számukra. Így ennyi lett volna. Köszi. 

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor következőként Szkálosi Attilát 

szeretném jelölőszövegeinek elmondására. 

 

Szkálosi Attila (20:04-20:06): Pillanat, hallatszom? Sziasztok, Szkálosi Attila vagyok, elsőéves mérnökinformatikus 

hallgató. Engem nagyon megfogott a HK-ban, hogy ugye nagyon szétterjedt területekre bomlik: tanulmányi, 

akkor pályázati, illetve akár technikai munkacsoportokra is, és ezért biztos vagyok benne, hogy megtalálok egy 

számomra kellemes munkakört, ahol tudok segíteni. Ezek mellett nagyon jó benyomásom is volt a HK-ról így az 

első félévemben, nagyon sokat segítettek abban, hogy megosztották az információkat, amik az Egyetemmel 

kapcsolatban fontosak voltak velünk, illetve a pályázatok bírálása is nagyon hasznos szerintem az egyetemisták 

életében. Hát én elsősorban még nem tudom, hogy mi felé tekintenék a HK-n belül, de szeretnék minél többet 

megtanulni, és ahol lehet segíteni, ezért jelentkeztem mandátumosnak. Emellett jelentkeztem szociális bírálónak 

is, mert ugye nekem is sokat segített még első félévben a szociális pályázat leadása, és szeretnék én is segíteni 

másoknak.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincsen, akkor köszönjük Attilának. 

Következőként Tóth Bence, aki kimentését kérte előzetesen a fórumról, ezzel e-mailben megerősítette 

jelöltségét, jelölőszövege a vik.hk weboldalon olvasható. Utolsóként pedig szeretném felkérni Tóth Gergőt, hogy 

mondja el a tisztújításhoz és a szociális pályázat bírálási szavazáshoz kapcsolódó jelölőszövegeit.  

 

Tóth Gergő (20:06-20:09): Sziasztok, lehet hallani? Szuper. Tóth Gergő vagyok, elsőéves mérnökinformatikus 

hallgató, az első félévem során számos kari eseményen vettem részt, amik meggyőztek arról, hogy én is 

csatlakozzak a HK csapatához. Mindig is vonzott, hogy segítsek másokon. Korábban gimnáziumban a 

diákönkormányzat részeként segítettem, úgy gondolom, az akkori az akkori tanulótársaimat, és most is szeretnék 

a hallgatótársaimon segíteni. Idén az újoncképzés alkalmával számos terültebe sikerült betekintenem, több 

terület is felkeltette az érdeklődésemet: leginkább a gazdasági terület és a PR munkacsoport érdekel, de más 

területeken is szívesen kipróbálnám magamat. Szeretnék részt venni akár tanulmányi, oktatási projektekben is, 

ebben segítve a képviselet munkáját. Véleményem szerint a hallgatóknak, a leendőbeli és a leendő hallgatóknak 

jót tenne, ha egy olyan elsőéves hallgató is részt venne a képviseletben, akinek már vannak tapasztalatai az új 

tantervről. Úgy gondolom, hogy emiatt egy új szemszögből tudnám megvilágítani bizonyos témákat. 

Elsőévesként sokszor találkoztam azzal, hogy sok fontos információ nem feltétlen, vagy csak nehezen jut el a 

hallgatókhoz, ezért célom kialakítani egy olyan platformot, ahol mindenkihez könnyen eljutnak az információk. 

Úgy érzem, hogy precízségemmel és felelősségteljes munkámmal hozzá tudnék járulni ahhoz, hogy egyszerűbbé 
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tegyem a hallgatóknak a kiigazodást az egyetemi szabályrendszerben és segítsem az előrehaladásukat. Ezek 

mellett fontos az is számomra, hogy képviseljem a hallgatók érdekeit. Mint említettem, minél több területen ki 

szeretném próbálni magamt, ezért szociális bírálóként is el szeretnék indulni. Nagyon fontos számomra, hogy 

mindenki részesüljön azokban a juttatásokban, amik járnak nekik, ezért úgy gondolom, hogy bírálóként sokat 

tudnék tenni, hogy mindenkié minél hamarabb és minél pontosabban el legyen bírálva a pályázata, esetleg 

hamarabb visszaküldeni nekik az előbírált pályázatot, hogy megtegyék a szükséges pótlásokat. Remélem, hogy 

legközelebb részt tudok venni abban, hogy mindenki, akinek szüksége van, sikeres pályázatot tudjon leadni. 

Köszönöm szépen, hogy meghallgattatok.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése? Jó, hogy ha nincs Gergőhöz kérdés, akkor a napirendi 

ponthoz tartozó utolsó kérdésem, hogy van-e bármelyik jelölthöz bárkinek jelenleg kérdése? Hogyha nincsen, 

akkor tovább haladunk a következő napirendi pontra.  

 

A VIK HÖK SzMSz-ben történt változások bemutatása 

 
Günter Dalma: Szeretném felkérni Held Noémit, a VIK HK jelenlegi elnökét, hogy mutassa be az SZMSZ-ben 

történő változásokat. 

 

Held Noémi (20:10 - 20:13): Sziasztok ismét. A Villamosmérnöki és Informatikai Kar Hallgató Képviselete idén 

február 22-én elfogadta a BME VIK HÖK Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását, mindezt előzetesen 

a Kancellária Hallgatói Szolgáltatási Igazgatósága a Jogi és Nemzetközi Igazgatósággal egyeztetve véleményezte 

is. A módosításaink nagy része az aktuálisan hatályban lévő BME HÖK Alapszabályt hivatott lekövetni, és ennek 

következtében pontosításra és frissítésre került a HK működésének leírása, továbbá célunk volt az 

értelmezhetőség maximalizálása is. Itt ezalatt főként nyelvi és fogalmi hibák korrigálására gondolok. Számos 

bekezdést emeltünk át az Alapszabályból a Szervezeti és Működési Szabályzatunkba, többek között az 

Önkormányzat tagjainak jogait, a Szavazás részleteinek leírását, a Tanácskozási jogú tagok választásának 

menetét, illetve a minősített többséget megkövetelő szavazások összefoglalását, valamint a korelnök fogalmát 

is. Bevezettük a Tanulmányi Munkacsoport Vezető, valamint a Külügyi Referens poszt fogalmát, pontosításra 

került a poszt átadásakor felmerülő kötelességek leírása is. Kiegészítettük a Karon működő Bizottságok listáját is, 

melyekbe a HK tagjai közül delegál bizottsági tagokat. Mindezeken felül formázásokat, elírásokat javítottunk, 

illetve több átfogalmazás, pontosítás is történt a könnyebb olvashatóság érdekében. Az Alapszabálynak 

megfelelően a Szabályzat módosítását jóvá kell hagynia a Kari Hallgatói Szavazásnak is, éppen ezért került most 

is napirendi ponti előterjesztésbe. A szabályzat módosítását a Kari Tanács és az Egyetemi Hallgatói Képviselet is 

jóváhagyta a szavazást megelőzően, így ennek megfelelően minden kritériumnak megfelel a szabályzat, hogy a 

Kari Hallgatói Szavazás elé kerülhessen. Amennyiben lenne bárkinek kérdése, kérem tegye fel, és megpróbálok 

rá teljeskörűen válaszolni.  

 

Günter Dalma: Köszönjük szépen Noéminek, van-e valakinek kérdése? Hogyha nincs kérdés, akkor az utolsó 

napirendi pontja következik a fórumnak.  

 

Egyebek 

Günter Dalma: Nekem egyebek napirendi pontom nincs. Van-e még bárkinek javaslata ebben a napirendi 

pontban? Ha nincsen, akkor köszönöm szépen mindenkinek, hogy itt volt. 

A fórumot Günter Dalma 20:14-kor berekesztette. 
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